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Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva 
 

 Poř. číslo 7/16 

 
 

Datum a čas: 27.6.2016  v 18:00 
 

Místo: 
 

Obecní úřad, Vltavská 14, Větrušice 

Přítomni: 7 členů zastupitelstva (P. Šefčíková – starostka obce, Mgr. J. Dyčková 
– místostarostka obce, M. Jaroš  - místostarosta obce, J. Krušinský, 
ing M. Řimnáč Ph.D., S. Zádová) – viz prezenční listina 
 

Omluven: 
Počet přítomných občanů: 
 

M. Řimnáč (18:04), Jana Dyčková (18:20) 
6 
 

Zasedání zastupitelstva řídila: Petra Šefčíková  (starostka obce) 
Zastupitelé pověřili zápisem: 
 

Ing. Michaela Buchara 
 

Zasedání zahájeno  v 18:03 
Zasedání ukončeno v 20:20 
 

 

Starostka obce P. Šefčíková podle prezenční listiny shledala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné 
a zasedání zahájila přivítáním přítomných zastupitelů a občanů. 
 
Následně navrhla za zapisovatele veřejného zasedání zastupitelů M. Buchara. Zastupitelé schválili 
navrženého zapisovatele hlasováním. 
 

Pro: 4  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Buchar) 
 
Předsedající P. Šefčíková navrhla ověřovateli zápisu S. Zádovou a M. Řimnáče.  K návrhu nebyly vzneseny 
žádné protinávrhy. Zastupitelé obce schválili navržené ověřovatele hlasováním. 
 

Pro: 4  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Zádová) 
 
P. Šefčíková po úvodní části přednesla navržený program, kdy přítomné zastupitele seznámila 
s programem zasedání tak, jak byl vyvěšen na úřední desce: 
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Navržený program zasedání: 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 
2. Projednání návrhu vyhlášky č. 1/2016 o pohybu psů v územním obvodu obce 
3. Projednání koeficientu daně z nemovitých věcí 
4. Projednání závěrů veřejného projednání odkanalizování obce a ČOV 
5. Projednání předložených  průzkumů a rozborů pro zadání  územního plánu 
6. Informace o činnosti obecního úřadu 
7. Závěr 

 
P. Šefčíková navrhla zařazení mimořádného bodu – Stavební, protože obecní úřad obdržel žádosti spa-
dající do této oblasti. P. Šefčíková následně navrhla, aby byl tento mimořádný bod zařazen v programu 
jako bod č. 6. 
 
Zastupitelé schválili zařazení mimořádného bodu hlasováním 
 

Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
Navržený program zasedání po přidání mimořádného bodu: 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 
2. Projednání návrhu vyhlášky č. 1/2016 o pohybu psů v územním obvodu obce 
3. Projednání koeficientu daně z nemovitých věcí 
4. Projednání závěrů veřejného projednání odkanalizování obce a ČOV 
5. Projednání předložených  průzkumů a rozborů pro zadání  územního plánu 
6. Stavební 
7. Informace o činnosti obecního úřadu 
8. Závěr 

 
Zastupitelé schválili program s mimořádným bodem č. 6 hlasováním. 

 
Pro: 6   Proti:   0        Zdrželi se:  0 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 

Usnesení č. 1/6/16 

“Smlouva o spolupráci“ s útulkem v Lysé nad Labem na přednostní umísťování psů nalezených v obci 
Větrušice byla podepsána oběma smluvními stranami. 

 

Usnesení 2/6/16 

Paní Hana Koutská, nově jmenovaná kronikářka obce, absolvovala školení, navštívila archiv ve Zdibech-
Přemyšlení a z větší  části zpracovala rok 2015. 
 
Usnesení 3/6/16 
 
Úvěr byl přeúčtován jako dlouhodobý, na webu byla zveřejněna zpráva auditora, rozvaha a výkaz zisků 
a ztrát obce Větrušice, místostarostka obce J. Dyčková  předala veškeré dokumenty týkající se závěreč-
ného účtu obce Větrušice na Krajský úřad Středočeského kraje, a to 10.6.2016. 

Usnesení 4/6/16 

Rozpočtové opatření č. 3/2016 bylo zveřejněno na úřední desce i na webu obce Větrušice 



 

Usnesení 5/6/16 

Obci bylo ČSOB schváleno financování nákupu traktoru John Deere a příslušenství formou  operativního 
leasingu; traktor byl obci předán dne 27.6.2016, kdy byl rovněž proškolen pracovník údržby zeleně 
a úklidu obce pan Václav Pavlík. 

 

Usnesení 6/6/16 

Toto usnesení se týkalo přestavby chaty na domek s možností trvalého bydlení, kde majitelé budou 
nadále postupovat dle platného stavebního zákona. 

 

 

 

 
2. Projednání návrhu vyhlášky č. 1/2016 o pohybu psů v územním obvodu obce 

 

P. Šefčíková informovala, že vyhláška byla upravena podle závěrů veřejného zasedání zastupitelů 
z 30.5.2016, tj. zejména byla přidána čísla parcel, na nichž bude zakázáno volné pobíhání psů. Upravená 
vyhláška byla zaslána příslušnému odboru MV ČR a předběžně schválena. Vyhláška stanoví, že 
v zastavěném území obce (stanoveno výčtem ulic) a na vyjmenovaných parcelách (stanoveno 
seznamem parcelních čísel)  musí být psi na vodítku. V ostatních částech katastru obce Větrušice je 
možný volný pohyb psů, ovšem pod přímým a neustálým dohledem majitele/průvodce/ fyzické osoby, 
která v dané chvíli psa doprovází. Majitel volně pobíhajícího psa může být pokutován, a pokud pes bude 
pronásledovat zvěř, může být i usmrcen mysliveckou stráží. 

P. Šefčíková v následné diskusi uvedla, že problémy jsou prakticky  se stále stejnými psy a je si vědoma 
skutečnosti, že  celý problém lze řešit jen velmi těžce. 

Dotaz občana – bylo by možné majitele ihned upozornit 

P. Šefčíková uvedla, že všem majitelům, jejichž volné pobíhání psa bylo zjištěno, bylo ihned 
telefonováno nebo zaslána SMS. 

Dotaz občana - Na jakém základě se řeší útěk před přestupkovou komisí? 

P. Šefčíková - Musí existovat důkazní materiál (fotografie). 

Občan – problémy je nutné řešit přímo s policií 

P. Šefčíková vysvětlila, že spory mezi majiteli psů je třeba řešit v občansko-právním řízení, co se týče 
řízení správního,  pověřeným úřadem je MěÚ Odolena Voda. 

Dotaz občana- Co je přesně míněno zastaveným územím a kde končí katastr obce Větrušice severním 
směrem 

P. Šefčíková - Zastavěným územím je oblast až po „Palpost“ – i tzv. Palpost je zastaveným územím  - 
jedná se o ulici Severní. Katastr obce Větrušice končí de-facto kousek za Palpostem – lze najít 
v katastrálních mapách. 

P. Šefčíková dodala, že vyhláška bude zveřejněna na webových stránkách obce včetně přílohy a mapky. 

 

 

Usnesení  1/7/16 



 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje a vydává vyhlášku č. 1/2016 o pohybu psů v územním obvodu 
obce Větrušice v předloženém znění a ukládá starostce obce, aby vyhlášku odeslala na MV ČR k získání 
právního rozboru. Vyhláška č. 1/2016  je nedílnou součástí tohoto zápisu. 

 

Pro: 6   Proti:   0        Zdrželi se:  1 (M. Řimnáč) 

 
3. Projednání koeficientu daně z nemovitých věcí 

J. Dyčková  informovala, že navštívila  Finanční úřad pro Prahu východ, kde měla jednání s ředitelkou 
odboru daní z nemovitých věcí. Vyžádala si přehled skladby daní z nemovitosti pro obec Větrušice 
(v procentech). Největší podíl daně z nemovitých věcí, která je čistým příjmem obce, je daň z orné půdy, 
lesů a zahrad, která dosahuje téměř 60 %, zatímco daň ze staveb k soukromému bydlení tvoří něco 
kolem 12 % a dan ze staveb k podnikání (budovy ZD  - podnikatelská činnost zemědělská prvovýroba, 
kde je daň velmi nízká), tvoří asi 4%.  Pokud by zastupitelé obce zvedli koeficient daně o jeden stupeň, 
pak by to znamenalo jen minimální navýšení částky v rozpočtu obce (cca 60 000 Kč), a proto navrhla, 
aby se koeficient daně nezvyšoval. Navýšení  koeficientu se vyplatí pouze v obcích/městech, kde jsou 
významné stavby k podnikatelské činnosti (např. Ahold v Klecanech). 

Dále J. Dyčková uvedla, že po roce 2012 byl zaznamenán pokles této daně i přes to, že byl nárůst počtu 
domů (Východní ulice). Tento pokles byl pravděpodobně  zapříčiněn odchodem firmy Hrubý, která v 
obci provozovala servis nákladních automobilů. 

K návrhu J. Dyčkové se postupně vyjádřili všichni zastupitelé většinou kladně. M. Jaroš uvedl, že váhá. 

P. Šefčíková dala následně hlasovat o nezvyšování koeficientu daně z nemovitých věcí, a tudíž zachování 
koeficient ustávajícího. 

Pro: 6   Proti:   0        Zdrželi se:  1 (M. Jaroš) 

 

Usnesení  2/7/16 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje ponechání stávajícího koeficientu 1 (jedna)  daně z nemovitých 
věcí. 

 
4. Projednání závěrů veřejného projednání odkanalizování obce a ČOV 

P. Šefčíková sdělila, že informativní veřejné projednání studie odkanalizovaní obce a výstavby ČOV 
se uskutečnilo dne 20.6.20116 v 18:00 hodin v sále Hostince U Kamelota. Dostavil se poměrně vysoký 
počet občanů (odhad se pohybuje kolem 40 – 50 účastníků), jak ze staré zástavby obce, tak i z nových 
ulic. Bylo přítomno pět zastupitelů (P. Šefčíková, M. Řimnáč, J. Dyčková, M. Jaroš a M. Buchar) 
a na odborné otázky odpovídal jeden z autorů studie ing. Zdrůbek, zástupce firmy BMTO s.r.o. 

M. Řimnáč dále podal stručnou informaci týkající se technických otázek, které na projednání padly: 
Splašková kanalizace je plánována jako (převážně) gravitační, při nevhodných výškových poměrech 
(dolní část ulice Vltavská, Chaloupky, projekt 35 domů, ulice Východní) je splašková kanalizace vedena 
gravitačně od domů do čerpacích šachet, odkud jsou splašky transportovány tlakově do vyšších poloh. 
Studie rovněž navrhuje tlakově odkanalizovat ulici Skalní (zejména z důvodu umístění dešťové 
kanalizace a zasaků pod vozovkou). Výškově nevhodně situované domy budou muset být individuálně 
vybaveny tlakovým čerpadlem na přečerpání splašků do gravitační kanalizace. 

Čistírna odpadních vod (ČOV) je plánována jako dvoulinková pro 1000 EO (ekvivalentních obyvatel) a je 
ve studii umístěna vedle „hasičárny“; kapacitně se počítá s napojením celé stávající a aktuálně 
plánované zástavby. ČOV obsahuje i kalové hospodářství minimalizující objem odvážených kalů (perioda 
až 36 dnů). Vyčištěné vody budou vypouštěny do místní vodoteče, které následně protéká EVL i NPR 



 

Větrušické rokle. Tato skutečnost významně limituje ČOV, z předběžného stanoviska APOPK vyplývá 
nutnost terciálního čištění, tak limit 55 tis m3/rok, neboli 150 l/EO/den při plné kapacitě ČOV. Tento 
aspekt považuje za kriticky limitující z pohledu připravované územně plánovací dokumentace (neboli 
pro udržitelnost dalšího rozvoje Větrušic). Doplnil, že studie předpokládá celkové náklady ve výši 72 mil 
Kč s DPH, což je pro obec bez získání dotace nerealizovatelné. Aktuálně vypsané dotace umožňují 
profinancovat až 80% investice, tedy obec bude potřebovat minimálně 16 mil Kč, předpokládá však z 
důvodu vhodnosti celkové rekonstrukce alespoň hlavních ulic ve Větrušicích ještě více, vlastních zdrojů. 

Sdělil, že považuje za klíčové, že studie pokrývá celou obec, neboť v budoucnu nemůže dojít 
„k zapomenutí některých okolností“, kanalizace tak nebude realizována živelně. Podle studie může být 
realizována na etapy (studie předpokládá dobu celkové realizace menší než ¾ roku – i s ohledem 
na čerpání dotace, což osobně považuje za ne zcela reálné). Na straně druhé se z ekonomických 
a ekologických důvodů přiklání k vytipování lokalit, kde realizace kanalizace je skutečně prioritní (hlavní 
řady, oblasti hustěji osídlené, oblasti v okolí EVL/NPR)  a zároveň oblasti, které mají potenciál likvidovat 
splaškové vody alternativním způsobem (upozornil na koncepci Sucho schválenou vládou ČR, která 
doporučuje podporovat – finančně i formou legislativních změn – systémy minimalizující spotřebu 
(pitné) vody, recyklaci vody (efektivní využívání vody, efektivní zalévání, uzavřené systémy, atp.), 
například instalací domovních čistíren odpadních vod (DČOV). V této souvislosti připomněl omezující 
limit 55tis m3/s na objem vypouštěných vyčištěných odpadních vod bez využití odtékající do Vltavy v 
kontrastu s tím, že Větrušice patří do oblasti postižené suchem (ještě začátkem června byla využitelná 
vodní kapacita pod úrovní 10%). V kontextu bodu 3 tohoto zasedání dává na zvážení ponechání dílčí 
rezervy kapacity ČOV pro případného investora, který by do obce přivedl adekvátní (s prostředím obce 
nekolidující) právnickou osobu (znamenající zvýšení lokální zaměstnanosti, vyšší daňové výnosy, atp.). 
Předpokládá podrobnou diskuzi na toto téma v blízké budoucnosti. 

Dotaz občana - Je povinné se připojit ke splaškové kanalizaci? 

P. Šefčíková a M. Řimnáč -  Obec může (ale nemusí) takovéto nařízení vydat vyhláškou (musí být 
schválena zastupiteli obce). Zákon o vodách říká, že pokud je to technicky možné, musí se občané 
připojit na kanalizaci. 

Dotaz občana - Je potřeba finanční spoluúčast? 

P. Šefčíková sdělila, že spoluúčast bude nezbytná – občané si uhradí přípojky na vlastním pozemku.   

 
5. Projednání předložených  průzkumů a rozborů pro zadání  územního plánu 

P. Šefčíková informovala, že dne 17.6.2016 se uskutečnilo projednání zpracovaných průzkumů a rozborů 
pro zadání územního plánu. Za obec byli přítomni P. Šefčíková, J. Dyčková a M. Řimnáč, za zpracovatele 
se dostavil pan ing. arch. Kindl a jeho tři spolupracovníci, kteří se zpracování průzkumů a rozborů 
podíleli a obec sami prošli a zdokumentovali. 

M. Řimnáč sdělil, že předložené průzkumy a rozbory odpovídají (nezávislému a odbornému) obrazu 
Větrušic z pohledu architektonického a urbanistického, jsou podkladem pro zadání územně plánovací 
dokumentace, jejímž cílem je hledání kompromisu při řešení tzv. konfliktů – různých pohledů na využití 
dané lokality. 

Z pohledu architektonického rozbory a průzkumy vidí problémy ve zbytkových nebo nevyužitých 
prostorách průmyslových hal navíc nepříznivě ovlivňující panorama obce, výstavbě bez veřejného 
prostoru a návaznosti (ulice Východní, Skalní, prostor mezi návsí a ZD), ve faktu, že oblasti potenciálně 
určené pro výstavbu zasahuje do půd I. třídy ochrany, či v nepřehledném veřejném prostoru 
(pod požární nádrží). 

Průzkumy a rozbory předkládají další teze v území jako například minimální podnikatelská aktivita, 
nedostatečná průchodnost oblastí, potřeba navázání výstavby na „satelitní“ výstavbu v ulicích Východní 
a Skalní, nutnost rozvoje racionální průjezdné sítě (bez slepých ulic), řešení výpadků tlaku vodovodu v 



 

horní části obce (zejména ulice Východní), umožnění výstavby splaškové kanalizace a doplnění dešťové 
kanalizace s preferencí zasaků. 

Průzkumy a rozbory berou v potaz i záměry obce a soukromých investorů, např. dostavba společenských 
prostor u OU, výstavba multifunkčního objektu občanské vybavenosti (lokalita „rybíz“), výstavba 
komunikace paralelní s návsí, kompostárna, ČOV a gravitační splašková kanalizace, dešťová kanalizace 
a zasaky, pravděpodobná rekonstrukce vodovodu, možnost doplnění paralelní komunikace k III/24219, 
naučná stezka Větrušické rokle, prodloužení ulice Hlavní a zachování jejího pokračování 
do Máslovického háje; výstavba řadových rodinných domů za návsí, výstavba ve stavební proluce, 
potenciální transformace pozemků v okolí ZD. Komplikujícím faktorem mohou být i neznámé záměry 
Vyšehradské kapituly. 

 

6. Stavební 

M. Řimnáč sdělil, že zastupitelstvo obdrželo žádosti: 

a)  Žádost o stanovisko k projektové dokumentaci pro stavební povolení ke stavební akci: stavební 
úpravy rodinného domu včetně dostavby doprovodných staveb stavebníků manželů Haiselových – 
Východní 151, parc. č. 51/39ú st. 269. Žádost byla zaevidována pod číslem jednacím V0218/16. 
Manželé Haiselovi předložili příslušnou dokumentaci včetně nákresů. 

 

Usnesení  3/7/16 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje záměr stavebních úprav rodinného domu včetně doprovodných 
staveb na parc. č. 51/39, st. 269 investorů manželů Haiselových. 

Pro: 7   Proti:   0        Zdrželi se:  0 

 

b)  M. Řimnáč dále představil žádost paní Jitky Vlachové, která žádá o dodatečné schválení malých 
změn  oproti původní projektové dokumentaci (např. místo tříkřídlových oken byla použita okna 
dvoukřídlová – podobné menší odchylky popisuje přiložená dokumentace).   

Zastupitelstvo obce vzalo informaci na vědomí bez jakýchkoliv námitek a připomínek.   

 

c) M. Řimnáč informoval o doplnění záměru p. Zády o situační výkres plánované přístavby. Doporučil, 
aby v budoucnu předložená projektová dokumentace obsahovala posouzení záměru na statiku 
stávajícího tarasu a prověřila možnost bezpečného vjetí/vyjetí do garáže s ohledem na šíři návazné 
komunikace dle zákonných norem. 

Zastupitelé berou doporučení předsedy Komise pro územní řízení a životní prostředí M.Řimnáče 
na vědomí. 

 

d) M. Řimnáč sdělil, že proběhla informativní schůzka s představitelem společnosti Developing, která 
by ráda v bližší budoucnosti chtěla realizovat výstavbu řadových rodinných domů v proluce mezi 
ZD a návsí. V přítomnosti všech zastupitelů byly diskutovány technické otázky, zejména podoba 
výstavby, průchodnost avšak neprůjezdnost na náves, dopravní obslužnost lokality mimo náves, 
veřejná parkovací místa. Obec má připravit seznam podmínek, za kterých je možné výstavbu začít 
projektovat. 

Odloženo do příštího jednání zastupitelstva. 

Usnesení  4/7/16 



 

Zastupitelstvo obce ukládá  P. Šefčíkové a M. Řimnáčovi zpracovat  do dalšího veřejného zasedání 
zastupitelstva obce Větrušice (červenec 2016) seznamu podmínek, za kterých je možné výstavbu začít 
projektovat. 

Pro: 7   Proti:   0        Zdrželi se:  0 

 

e) Manželé Buľákovi (Východní 167, Větrušice)  ohlásili dne 27.6.2016 montované zakrytí garážového 
stání (zaevidováno pod č.j. V0255/16). Přiložen byl nákres a umístění. 
zastupitelé vzali informaci na  vědomí bez námitek a připomínek. 

Zastupitelé obce Větrušice vzali uvedenou informaci na vědomí bez námitek a připomínek 

 
7. Informace o činnosti obecního úřadu 
 

a) J. Dyčková sdělila, že jednatel Rybářského kroužku, který funguje pod záštitou Obecního úřadu a má 
v současné době kolem10 dětských členů, podal žádost o finanční příspěvek. Žádost zní na 8 000 Kč.  
P. Šefčíková sdělila, že tato částka je sice v její kompetenci, ale je příliš vysoká a navrhla příspěvek ve výši 
4 000 Kč, k čemuž se postupně kladně vyjádřili všichni zastupitelé. 
Vzhledem k tomu, že jednatel Rybářského kroužku nepožádal o finanční příspěvek v řádném termínu 
(příprava rozpočtu), bude muset být tato částka řešena rozpočtovým opatřením. 
 
Usnesení  5/7/16 

Zastupitelstvo  obce schvaluje poskytnutí daru Rybářskému kroužku ve výši 4 000 Kč (čtyři tisíce korun 
českých) oproti podepsání darovací smlouvy a pověřuje místostarostku obce J. Dyčkovou jejím 
vypracováním. 

Pro: 7   Proti:   0        Zdrželi se:  0 
 

b) J. Dyčková požádala zastupitele o schválení podání žádosti o dotaci k Nadaci ČEZ na výstavbu 
oranžových hřišť k projednání  správní radou Nadace dne 28.6.2016. Vysvětlila, že se jedná o dotaci 
na výstavbu multifunkčního hřiště v ulici Východní. Byly obeslány tři firmy (zástupce jedné z nich se byl 
na hřiště podívat), nicméně rozpočet poslala jen jedna firma, a to Sportovní podlahy Zlín s.r.o. Pokud 
by obec chtěla skutečně kvalitní multifunkční hřiště, musela by počítat s nákladem mezi 1.2 milionu až 
1.4 milionu (včetně DPH). Proto J. Dyčková zpracovala žádost k Nadaci ČEZ, kde by obec požádala 
o 1.1 milionu – výstavba by se pak uskutečnila na jaře příštího roku. Upozornila, že nadace ČEZ dostává 
obrovské množství žádostí,  nicméně dodala, že pokud to nezkusíme, tak peníze nezískáme zcela určitě. 

S. Zádová uvedla, že se v minulosti o podobnou dotaci několikrát bezúspěšně pokoušela. 

Usnesení  6/7/16 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje podání žádosti o finanční dotaci ve výši 1,1 mil. z Nadace ČEZ 
pro oranžová hřiště. 

Pro: 7   Proti:   0        Zdrželi se:  0 

 

 

c) J. Dyčková sdělila, že obec získala dotaci na opravu křížku na návsi. Oprava již byla projednána 
s panem Jiřím Dynterou a uskuteční se v letních měsících tak, aby vše bylo dokončeno k 31. srpnu 2016. 
d) J. Dyčková sdělila, že do konce července 2016 by měly být instalovány nové plakátovníky. 



 

e) P. Šefčíková informovala o zcela havarijním stavu dešťové kanalizace ve středu obce – kanalizace je 
zcela ucpaná, což dokazují fotografie. Tato skutečnost byla odhalena při rekonstrukci přístupové 
komunikace do obce. P. Šefčíková dále uvedla, že byla kontaktována firma Atlantik Servis, která provede 
čištění a následnou revizi kanalizace. Současný stav je havarijní. P. Šefčíková upozornila, že recyklační 
vůz s obsluhou stojí 3 050 Kč/hod. Po vyčištění dešťové kanalizace bude proveden kamerový průzkum 
zajišťující kontrolu potrubí dešťové kanalizace včetně všech přípojek. 

f) P. Šefčíková dále sdělila, že kolem rozšířené části vozovky u křižovatky ulic Hlavní, Řežská a Rovná 
budou položeny obrubníky. Toto bude financováno z rozpočtu obce. Zároveň budou odvezeny staré 
obrubníky, které nebyly při opravě použity, jak bylo původně plánováno. Rozpočet kraje totiž položení 
obrubníků nakonec nezahrnoval. M.Řimnáč a J. Dyčková zmínili kladné reakce občanů na provedenou 
rekonstrukci příjezdové komunikace. 

g) P. Šefčíková informovala o návštěvě paní senátorky Vrecionové na obecním úřadě dne 2.6.2016. Paní 
senátorka mimo jiné slíbila podpořit novelu zákona o ochraně ovzduší tak, jak ji o to písemně požádala 
místostarostka obce J. Dyčková. 

h) M. Jaroš informoval o Turnaji v malé kopané o pohár obce Větrušice dne 25.6. , kdy se vítězem stal 
fotbalový tým Větrušic, na druhém místě se umístily Klecany. Dále podal informaci o přehazované 
na hřišti ve Východní  dne 26.6.2016. Večer se pak uskutečnilo představení pro děti v sále Hostince 
U Kamelota. M. Jaroš poděkoval panu Novosadovi za zapůjčení sálu zcela zdarma.   

 

8.  Závěr 

P. Šefčíková přítomným poděkovala za účast a svolala další řádné zasedání zastupitelstva na pondělí   
25.7. v 18:00 hod. 

 

Zasedání ukončeno ve 20:20 

 

 

 

Zapsal: Ing. Michael Buchar   v.r. 

 

 

 

Ověřovatelé:   Soňa Zádová  v.r.      Ing. Martin Řimnáč, Ph.D. 

 

 

Starostka obce: Petra Šefčíková v.r. 

 

Vyvěšeno dne:                 2016 

Sejmuto dne:                    2016 


